
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Vikartovce 

 ktoré sa konalo v piatok 26.01.2024 o 18.00 hodine  

v obradnej miestnosti Obecného úradu vo Vikartovciach 
_____________________________________________________________________ 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia OZ, schválenie programu a ustanovenie overovateľov zápisnice. 

2. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

3. Výdavky obce od 01.12.2023 do 31.12.2023. 

4. Správa hlavnej kontrolórky obce Vikartovce o kontrolnej činnosti za rok 2023. 

5. Správy o činnosti jednotlivých komisií za obdobie od posledného zasadnutia OZ – 

predsedovia. 

6. Rôzne: 

a) Žiadosť o prenájom pozemku pre umiestnenie Balíkoboxu od spoločnosti Slovak Parcel 

Service. 

b) Návrh na prenájom priestorov bývalej predajne Chlieb pečivo s vlastníkom COOP 

Jednota Poprad na zariadenie obce pre potreby v rámci projektu MOPS. 

c) Návrh na prenájom priestranstva na ulici Lesnej od UPS Vikartovce (časť parciel KN-

E č. 1308/2, 1308/3 a parcely KN-C č. 216, 217, 218 v k.ú. Vikartovce) na osadenie 

detského ihriska v rámci projektu VÚC. 

d) Návrh na prenájom časti parcely KN-C č. 2 v k.ú. Vikartovce od COOP Jednota Poprad 

a Ivana Buliščáka k projektu rekonštrukcie kruhového objazdu.  

e) ostatné žiadosti, sťažnosti a návrhy poslancov a občanov. 

f) diskusia.  

7.  Záver zasadnutia. 

 

K bodu č. 1 

 Zasadnutie otvoril starosta obce Mgr. Jozef Švagerko a privítal prítomných.Zasadnutia 

sa zúčastnilo všetkých 9 poslancov OZ, čím bolo zastupiteľstvo uznášania schopné. Starosta 

predniesol návrh programu zasadnutia a dal o ňom hlasovať.  Prítomní poslanci návrh programu 

schválili jednomyseľne. Zároveň boli za overovateľov zápisnice ustanovení poslanci Gabriel 

Bukovina a Roman Lavko. 

ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko. 

 

K bodu č. 2 

 Ku kontrole plnenia uznesení uvádzam: 

- žiadosť o majetkoprávne vysporiadanie pozemku Helena Krajčová, Hlavná 283, Vikartovce  

preverila komisia pre územné plánovanie, stavebné činnosti a hospodárenie s nehnuteľnosťami 

obce, spolu s poslancami. O výsledku bude podaná informácia v bode č. 5. 



- pasport dopravného značenia v obci – vypracuje pán Žák, ktorý doposiaľ nebol na obhliadke. 

Z radov poslancov neboli do zasadnutia OZ vznesené návrhy. Na zasadnutí vystúpil poslanec 

Mgr. Kurilla, ktorý vykonal obhliadku obce, hlavne jej problémových križovatiek a na základe 

tejto obhliadky spracuje návrh na osadenie dopravného značenia a jednotlivé pripomienky, 

ktoré následne zašle starostovi. Poslanci vzali uvedené informácie na vedomie. 

 

K bodu č. 3 

V tomto bode boli prejednané výdavky a platby Obce Vikartovce, fakturačné aj 

pokladničné, za obdobie od 01.12.2023 do 31.12.2023. Poslanci sa informovali o tom, v akom 

štádiu je oprava obecného traktora a či už bola zistená príčina poruchy. Starosta informoval, že 

traktor je už opravený a chyba vznikla pri nesprávnej obsluhe. Porucha bola zaevidovaná ako 

poistná udalosť a finančné náklady budú hradené cez poistnú zmluvu s poisťovňou Allianz, za 

finančnej spoluúčasti obce 200 Eur. Pracovníci obsluhy boli upovedomení o poruche a jej 

spôsobení a upozornení, aby v budúcnosti dbali na správnu prevádzku motorového vozidla. 

Poslanci vzali výdavky a ostatné informácie  na vedomie bez výhrad. Uvedené výdavky tvoria 

prílohy č. 1/1, a 1/2 tejto zápisnice.  

 

K bodu č. 4 

 Hlavná kontrolórka obce Vikartovce Mgr. Zuzana Ujčíková predložila poslancom,  v 

súlade s § 18f) ods. e) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov, Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Vikartovce za rok 2023. 

Poslanci sa s predloženou správou oboznámili a vzali ju na vedomie bez pripomienok. Správa 

je uvedená v prílohe č. 2 tejto zápisnice. 

  

K bodu č. 5 

 V bode č. 5 informovali o činnosti jednotlivých komisií ich predsedovia nasledovne: 

- Ing. Ján Bukovina, predseda športovej komisie, informoval o celkom úspešnom ročníku 

Vikartovských Vianoc, v rámci ktorého sa konali rôzne športové podujatia a turnaje.  

- Jozef Švagerko, predseda kultúrnej komisie informoval o zasadnutí komisie, v rámci ktorej sa 

riešil projekt rekonštrukcie ozvučenia divadelnej sály kultúrneho domu. Dochádza k častým 

poruchám v ozvučení pri jednotlivých podujatiach. V súčasnosti budú vyhlásené výzvy na 

financovanie takýchto projektov cez poslancov a predsedu Prešovského samosprávneho kraja. 

OZ Prameň Hornádu sa chce do takejto výzvy zapojiť a jej prostredníctvom zrekonštruovať 

predmetné vybavenie divadelnej sály. Predseda informoval aj o schôdzi členov Folklórnej 

skupiny Vikartovčan, ktorá je plánovaná na sobotu 10.02.2024.  

-   Stanislav Mezovský, predseda komisie pre územné plánovanie, stavebné činnosti 

a hospodárenie s nehnuteľnosťami obce informoval o uskutočnenom výjazdovom stretnutí 

členov komisie a poslancov OZ, ktoré sa konalo 25.01.2024 na mieste predmetu žiadosti 

o odpredaj pozemku v prospech žiadateľky Heleny Krajčovej, bytom Hlavná 283/21, 059 19  

Vikartovce, ktorá žiada odkúpiť pozemok registra C č. 812/6 o výmere 32m2, ktorý slúži ako 

záhradka k rodinnému domu č. 282 a pozemku registra C č. 812/1 o výmere 25 m2, ktorý je 

trávnatou plochou pred rodinným domom č. 283/21 v k. ú. Vikartovce. Všetci zúčastnení 

posúdili predmet žiadosti a nakoľko okrem žiadateľky figuruje na liste vlastníctva aj iný 

vlastník a zároveň predmetný pozemok je v komplikovanej križovatke a zúženom priestore, 

kde by bol problém so zimnou údržbou komisia navrhla, aby predmetná žiadosť nebola 

schválená z vyššie uvedených dôvodov. Starosta obce dal o predmetnej žiadosti hlasovať 



a poslanci jednomyseľne neschválili odpredaj uvedených pozemkov. Fotokópia žiadosti je 

uvedená v prílohe č. 3 tejto zápisnice. 

PROTI hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján 

Bukovina, Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc 

MPH, Jozef Švagerko. 

- Mgr. Matej Kurilla, ako predseda komisie pre ochranu životného prostredia a verejný 

poriadok informoval poslancov o uskutočnenom stretnutí členov komisie 17.01.2024, kde bol 

zhodnotený rok 2023 a navrhnutý plán činnosti na rok 2024. V tomto roku chce komisia 

rôznymi možnými spôsobmi motivovať občanov k zvýšenému podielu na separácii odpadov, 

ktorý sa následne odzrkadlí v cene za uskladnenie komunálneho odpadu na skládke. Je potrebné 

motivovať aj občanov Májovej ulice k triedenému zberu a to prostredníctvom osvety a terénnej 

sociálnej práce. Komisia spracuje návrhy, ktoré následne predloží starostovi a poslancom. 

V roku 2024 je plánovaná akcia zberu odpadkov v katastri našej obce, ale komisia sa bude 

zaoberať aj inými akciami, ktoré sa postupne v tomto roku uskutočnia. Taktiež bude všetky 

tieto informácie zverejňovať na webe a facebookovej stránke našej obce. Predseda uvedenej 

komisie poprosil obecný úrad znova o zverejňovanie informácií prostredníctvom miestneho 

rozhlasu a o miestach, kde je možné ukladať triedený odpad ako sú pneumatiky a biologický 

odpad z orezávania stromov. Dôležité je zaoberať sa aj otázkou zberného dvora, poriadkom na 

pohrebisku a kamerovým systémom v obci. Predseda tejto komisie informoval poslancov aj 

o návštevnosti web stránky obcea facebooku, kde sa zvýšil podiel sledovanosti občanmi obce, 

ale aj inými návštevníkmi. 

Poslanci vzali všetky uvedené informácie zo strany predsedov komisií na vedomie. 

 

 

K bodu č. 6 

      V rôznom boli prejednané nasledovné záležitosti:  

- žiadosť spoločnosti Slovak Parcel Service s.r.o. Budimír o spoluprácu pri poskytovaní 

poštových služieb v obci Vikartovce formou prenájmu miesta o výmere 1 m2 pre umiestnenie 

balíkoboxu od tejto spoločnosti. Jedná sa o samoobslužný box, ktorý slúži k vydávaniu 

a prijímaniu balíkov, prípadne ďalších služieb. Má byť umiestnený na vhodnom verejnosti 

prístupnom mieste 24 hodín a 7 dní v týždni a zároveň toto miesto musí mať prístup k slnečnej 

energii, nakoľko je zariadenie napájané externou batériou a je vybavené solárnymi panelmi. 

Poslanci žiadosť prerokovali a jednomyseľne schválili umiestnenie balíkoboxu v obci za 

podmienok uvedených v nájomnej zmluve, ktorú uzavrie starosta obce Vikartovce po 

prerokovaní so žiadateľom a zároveň so spoločnosťou Packeta, ktorá už má v obci umiestnený 

takýto box na dopravu zásielok pre občanov. Žiadosť o prenájom pozemku s príslušnou 

dokumentáciou, je uvedená v prílohe č. 4 tejto zápisnice. 

ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko. 

- starosta informoval poslancov o schválení projektu MOPS v obci s účinnosťou od 01.04.2024, 

ku ktorému je potrebné zabezpečiť technické a materiálne vybavenie pre 8 nových 

zamestnancov. Ide hlavne o priestor šatní so sociálnym zariadením. Projekt bude trvať 30 

mesiacov. Starosta predbežne prerokoval s vedením COOP Jednoty Poprad prípadný prenájom 

miestnosti na ulici Hlavnej 315 v bývalom nákupnom stredisku, konkrétne predajne chlieb-

pečivo. Poslanci sa s informáciou starostu oboznámili upozornili na to, že v tejto budove nie je 

vybudované dostatočné sociálne zázemie, ako samostatné WC s príslušenstvom a bolo by to 

finančne náročné uskutočniť prestavbu daných priestorov. Poslanci navrhli zakúpiť 



kontajnerové mobilné zariadenie, ktoré by obsahovalo aj sociálne zázemie s možnosťou 

napojenia na inžinierske siete. Tzv. unimobunku navrhujú umiestniť na obecnom pozemku 

parcelné číslo KN-C 883/1 v k.ú. Vikartovce, ktorá je situovaná za budovou COOP Jednoty na 

ulici Hlavnej. Poslanci zároveň poverili starostu zaoberať sa daným návrhom a v spolupráci 

s poslancami, osloviť dodávateľov takýchto zariadení a vyžiadať cenové ponuky. Následne, na 

najbližšom zasadnutí OZ, podať informáciu o ponukách s možnosťami riešenia. 

- v rôznom starosta obce informoval poslancov aj o možnosti riešenia požiadavky občanov na 

umiestnenie detského ihriska, ktoré by bolo možné umiestniť na ulici Lesnej, v priestranstve 

oproti areálu futbalového ihriska, pod areálom DHZ. Jedná sa o pozemky súkromných 

vlastníkov a pozemky UPS Vikartovce KN-E č. 1308/2, 1308/3 a KN-C č. 216, 217, 218 v k.ú. 

Vikartovce. Poslanci s daným návrhom starostu jednomyseľne súhlasili s tým, že projekt 

výstavby detského ihriska by bol z určitej časti financovaný prostredníctvom výziev poslancov 

a predsedu Prešovského samosprávneho kraja. Zároveň poverili starostu obce rokovaním 

v uvedenej veci s vlastníkmi predmetných pozemkov o odkúpení, prípadne prenájme 

pozemkov na uvedenú investíciu. Návrhy na umiestnenie a vybavenie detského ihriska 

s cenovými ponukami sú uvedené v prílohe č. 5 tejto zápisnice. 

ZA hlasovalo 9 poslancov – Ján Baran, Marián Barilla, Gabriel Bukovina, Ing. Ján Bukovina, 

Mgr. Matej Kurilla, Roman Lavko, Stanislav Mezovský, PhDr. Mgr. Martin Šefc MPH, Jozef 

Švagerko. 

- v tomto bode bola podaná požiadavka starostu na riešenie otázky rekonštrukcie kruhového 

objazdu v centre našej obce. Rekonštrukčnými prácami bude dotknutá aj parcela KN-C č. 2 

v k.ú. Vikartovce, ktorá je v podielovom spoluvlastníctve COOP Jednoty Poprad a Ivana 

Buliščáka Poprad. Potrebné je riešiť prenájom uvedeného pozemku. Poslanci danú vec 

prejednali a poverili starostu obce rokovať o ich prenájme a uzavrieť nájomné zmluvy na časť 

dotknutého pozemku s jeho vlastníkmi. 

- starosta obce informoval poslancov o zrušenej výzve na projekt výstavby telocvične, v spojení 

s prestavbou školskej jedálne. V období mesiaca marec 2024 by údajne mali vyjsť nové výzvy 

zamerané na samostatné telocvične, ktoré budú pravdepodobne financované bez spoluúčasti 

obce. Poslanci vzali túto informáciu na vedomie. 

-  v tomto bode bola podaná informácia o prebiehajúcom projekte JPÚ v rómskej osade. 

Poslancom bola zaslaná mapka návrhu na vysporiadanie, kde modrou farbou je vyznačené 

územie, ktoré bude po majetkoprávnom vysporiadaní prevedené do vlastníctva obce. Postupne 

by malo dôjsť k legalizácii čiernych stavieb, postavených na uvedených pozemkoch. Poslanci 

vzali túto informáciu na vedomie. Mapka vysporiadania v rámci projektu JPÚ je uvedená 

v prílohe č. 6 tejto zápisnice. 

-   starosta informoval poslancov o požiadavke SAD Poprad, ako dodávateľa služieb verejnej 

autobusovej  dopravy občanom našej obce o zmene vo vedení spoločnosti, ktoré poprosilo 

o spísanie návrhov a pripomienok k spojom do obce. Do obce Vikartovce a z obce je 

vypravených 23 spojov. Občania budú pripomienky podávať na tunajšom obecnom úrade 

a následne budú tieto preposlané vedeniu SAD Poprad. Poslanci vzali uvedené informácie na 

vedomie. 

- referentka Obecného úradu Vikartovce p. Citriaková informovala poslancov o výsledkoch 

vykonanej inventarizácie majetku obce Vikartovce so stavom k 31.12.2023. Zároveň 

poďakovala členom komisií za spoluprácu pri inventúre. Kópie zápisnice inventarizačných 

komisií sú prílohou č. 7 tejto zápisnice. Výsledky a dokumentácia k inventarizácii je uložená 

v kancelárii ekonomického úseku Obecného úradu Vikartovce. Poslanci jednomyseľne vzali 

výsledky inventarizácie na vedomie bez pripomienok. 



- v tomto bode bol predložený stav bankových účtov obce Vikartovce k 26.01.2024, s ktorým 

sa poslanci oboznámili a vzali ho na vedomie bez pripomienok. Stav účtov je uvedený v prílohe 

č. 8 tejto zápisnice. 

- poslanec Ing. Ján Bukovina, v spolupráci s poslancom Mgr. Matejom Kurillom, informovali 

o zapojení sa do výzvy Nadácie poisťovne Allianz na zabezpečenie merača rýchlostí, ktorý by 

mohol byť osadený pri vstupe od obce Kravany. Poslanci spracujú žiadosť s odôvodnením 

potreby meranie rýchlosti na ulici Hlavnej kvôli bezpečnosti chodcov pohybujúcich sa v danej 

lokalite, pretože doposiaľ tam nie je vybudovaný chodník pre peších. Poslanci, po vzájomnej 

diskusii, navrhli  a zároveň jednomyseľne schválili umiestnenie uvedeného merača rýchlosti na 

stĺp verejného osvetlenia na začiatku obce. 

- posledným bodom rokovania OZ bola obhliadka priestorov obecného úradu, kde prebieha 

prestavba miestnosti bývalej knižnice na prvom podlaží. Uvedenou prestavbou dôjde 

k zväčšeniu kancelárií pre referentky obecného úradu a vedúcu školskej jedálne, ktorá je 

zároveň aj vedúcou pohostinskej činnosti pri obecnom úrade. Vytvoria sa dve samostatné 

kancelária a jeden sklad, nakoľko aj skladové priestory obecného úradu sú už nepostačujúce. 

Poslanci s uvedenou prestavbou súhlasili. 

 

K bodu č. 7 

 Na záver zasadnutia starosta poďakoval prítomným za účasť. 
 

 

 

 

Overovatelia zápisnice 

Meno a priezvisko  Podpisový záznam 
 
 
 

Gabriel Bukovina  ............................................      
 

Roman Lavko   ............................................           
 
 
 
 

         Mgr. Jozef Švagerko 

                 starosta obce 

 

 

Zapísala: Anna Citriaková 

 vo Vikartovciach 31.01.2024 

 

 


